



ASIAN BANK
亞洲銀行

1023 Race Street, 2nd Floor
Philadelphia, PA 19107

ASIAN BANK SCHOLARSHIP PROGRAM

The Asian Bank Scholarship Program rewards eight (8) outstanding high school seniors with \$500 each for college costs. To be considered, applicants must prove dedication to:

- ✓ Academic Excellence
- ✓ Leadership
- ✓ Community Service

The Asian Bank Scholarship Program was established in 2015 and is intended to assist selected high school students to finance their higher education. The schools are selected based on the communities in which we serve and are determined each year by the Asian Bank Scholarship Committee.

ELIGIBILITY

Applicants must be high school seniors who reside within Asian Bank's service area covering Philadelphia and surrounding counties. Applicants must enroll full-time at an accredited college, university or vocational-technical school in the United States for the fall term of the 2018-2019 school year.

Employees of Asian Bank and their immediate family members are not eligible to apply. Need not be an Asian Bank customer to apply.

HOW TO APPLY

Submit completed application, current photo, official high school transcript, leadership and community service list, letter of recommendation and essay to: Asian Bank, Asian Bank Scholarship Program, 1023 Race Street, 2nd Floor, Philadelphia, PA 19107. Application must be postmarked on or before April 15, 2018.

Please ask our employees for more details.



亞洲銀行獎學金助學計劃

亞洲銀行獎學金助學計劃的頒布致力於幫助那些優秀的即將步入大學的 8 個高中部學生而設立的。獎學金包括獎額 \$500 以用於大學費用支出。申請人必須符合下列申請條件以被列入考慮範疇：

- ✓ 優異的學習成績
- ✓ 卓越的領導才能
- ✓ 服務於社區

亞洲銀行獎學金助學計劃成立於 2015 年。助學計劃的目的是幫助那些有望進一步尋求學習夢想的高中部學員。此項計劃祇服務於銀行周邊的學校。每年，助學計劃由亞洲銀行獎學金計劃委員會決定批准申請對象。

申請標準：

申請人必須是居住在亞洲銀行服務區內（覆蓋費城及周邊縣區）的高中畢業生或即將畢業的高中部學員。同時申請人必須是 2018 年至 2019 年秋季入學的全日製正規的職業大學、大學或職業技術培訓學校的在美就讀的高中畢業生或即將畢業的高中部學員。亞洲銀行雇員及其直係家屬並不符合申請資格。同時申請人無需是亞洲銀行的客戶。

申請步驟：

申請人需提交完整的申請表格、近照、高中部成績單證明、具備領袖才能和社區服務的事跡摘要，推薦信和申請論文。

申請材料寄至：Asian Bank, Asian Bank Scholarship Program, 1023 Race Street, 2nd Floor, Philadelphia, PA 19107。

申請表格及相關附件必須在 2018 年 4 月 15 當日或之前寄至本行，並以當日郵戳為準。詳情請諮詢我行工作人員。